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Zagreb, 13. rujna 2023.  

Broj: 221-1/2023 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

ZAPISNIK 

 

s XVIII. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 13.rujna 2023. godine putem video veze 

 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Jerko Marinković, Boris Nadenić, Dino Blečić i Luka Gracin. 

Odsutni: Miljenko Butković i Luko Hendić – ispričali izostanak 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Tomislav Ćurko – predsjednik FEB, Grozdana Juričev Šprljan 

– Komisija za petanka boćanje, Zoran Nasić - Komisija za raffa boćanje, Vjekoslav Matetić – Direktor 

reprezentacija HBS-a. 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio  

potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

 
0. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice od 8. kolovoza i službene zabilješke od 16. 8. 2023. godine 
1. Žalba BK Čavle 
2. Ostavka Sandro Gulja 
3. Imenovanje inicijativnog odbora za formiranje ZT HBS-a 
4. Sportska komisija  

- promjene MTP - datum primjene 
- tisak MTP 2024. 

5. Izrada sudačkog priručnika HBS-a (ažuriranje postojećeg izdanja s promjenama MTP i 
propozicija HBS-a i dopuna za petanku i raffu) 

6. Sudačka komisija – A i B lista za suđenje 
7. Izvješće o kampovima za mlade 
8. Dopis BS VSŽ – Seniorski petoboj 
9. Razno 

a) Komisija za petanku – ostavka Gorana Grguričina 
b) FEB – informacije o pripremama EP u Grudama 
c) Informacije o SP u Alžiru 

 
koji je jednoglasno usvojen. 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednice održane 8. kolovoza i službene bilješke od 16. kolovoza  2023. godine jednoglasno su 
usvojeni. 
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AD 1 Žalba BK Čavle ŠB 

L.Matković izvijestio je prisutne da je BK Čavle ŠB podnio prigovor na odluku Komisije za obračun naknade 

(br.:183-3/2023) kojom je odlučeno da se poništava Odluka br.: 183-1 od 8. srpnja 2023. godine tako da ista 

glasi: „Bk Čavle ŠB iz Rijeke, nema pravo na jednokratnu naknadu za prijelaz u drugi klub koja predstavlja 

oblik obeštećenja za rad i sredstva uložena u razvoj igrača, za svoju igračicu Emu Maršanić, rođene 

21.10.2008. godine“. 

L.Matković ukratko obrazlaže navode iz prigovora: 

- podnositelj prigovora ističe da je zahtjev za pokretanje postupka za izračun naknade prema 

Pravilniku o registraciji dostavljen i zaprimljen u HBS-u 29. lipnja 2023 

- da je Pravilnik o registraciji HBS-a opći akt te se ne odnosi na pojedinačne situacije koje spadaju u 

kategoriju pojedinačnih akata 

- dan je Zakonom o sportu (NN 141/2022) dan prijelazni period nacionalnim savezima da svoje 

pravilnike usklade u roku od jedne godine od donošenja zakona te da su nacionalni sportski savezi 

dužni također u roku 6 mjeseci svoje poslovanje uskladiti s tako donesenim Zakonom o sportu 

- HBS navedeni pravilnik nije izmijenio sukladno ostavljenim rokovima, a kako rok za prilagodbu nije 

protekao u trenutku pokretanja postupka obračuna naknade za razvoj mladih igrača, isti je time još 

uvijek na snazi prema tumačenju Ministarstva turizma i sporta te prema tumačenju Sportske 

inspekcije prema čl. 127 Zakona o sportu 

- Čl. 35 Pravilnika o registraciji koji kao takav nije proturječan sadašnjem Zakonu o sportu. 

- da klub  BK Čavle ima pravo na naknadu za razvoj igračice Eme Maršanić, a da je ista uskraćena na 

temelju krive interpretacije Pravilnika i Zakona te na temelju tumačenja HOO-a  

Nakon toga uslijedila je rasprava po navodima iz prigovor au kojoj su sudjelovali prisutni članovi Izvršnog 

odbora i na kraju je donesena JEDNOGLASNA ODLUKA (7 glasova ZA od 7 prisutnih članova): 

Jednoglasno se odbija žalba BK Čavle ŠB i potvrđuje se odluka Komisije za obračun naknade (br.: 183-

3/2023). 

Obrazloženje odluke i pouka o pravnom lijeku podnositelju žalbe bit će dostavljeni naknadno. 

AD 2 Ostavka Sandra Gulje 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je Sandro Gulja podnio pisanu ostavku na mjesto predsjednika 
Komisije za školovanje kadrova i na mjesto predsjednika Zbora trenera HBS-a.  

Ostavka S.Gulje jednoglasno je prihvaćena. 

 

AD 3 Imenovanje inicijativnog odbora za formiranje ZT HBS-a 

Po prijedlogu Predsjednika jednoglasno je imenovan inicijativni odbor za pokretanje aktivnosti Zbora 
trenera HBS-a u sastavu:  

Igor Banovac (Slavonija), Zdravko Vuknić (Slavonija), Tomislav Kolobarić (Zagreb), Suad Zemunović 
(Istra), Ivo Topić (Dalmacija), Markica Dodig (Dalmacija), Branko Pranjić (Slavonija), Nives Jelovica 
(Primorje), Ivan Matekalo (Slavonija), Davor Bašić (Slavonija) i Elvis Buškulić (Primorje). 
 

Zadaci ovog odbora bit će održati Skupštinu ZT HBS-a, organizirati i imenovati tijela unutar ZT, ažurirati 

Pravilnik o ustroju Zbora trenera te predložiti IO-u predsjednika Komisije za školovanje kadrova. 
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AD 4  Sportska komisija  

a) promjene MTP-a – na Kongresu FIB-e, koji bi se trebao održati tijekom SP za boćarice u frnacuskom 

Rumillyju, trebale bi biti usvojene promjene Međunarodnog tehničkog pravilnika koje stupaju na 

snagu s 1. siječnja 2024. godine. 

b) Tisak MTP 2024. – Hrvatski boćarski Savez pripremit će novo izdanje MTP-a koji bi trebalo biti 

spremno za tisak odmah po usvajanju na Kongresu FIB-e, a zatim i za distribuciju klubovima i sucima. 

 

AD 5 Izrada sudačkog priručnika HBS-a (ažuriranje postojećeg izdanja s promjenama MTP i propozicija 

HBS-a i dopuna za petanku i raffu)  

U pripremi je novo, 9. izdanje Sudačkog priručnika, koje će biti dopunjeno s uputama za povjerenike 

natjecanja i klubovima HB liga. Glavna svrha i zadatak priručnika je da objasni pojedine članke MTP-a 

(Međunarodni tehnički pravilnik), Propozicija natjecanja HBS-a i daje odgovor na pitanja koje su obveze 

igrača, povjerenika natjecanja i sudaca. U rad oko novog priručnika uključit će se Sportska i Sudačka komisija, 

ali i predstavnici Komisije za petanku i Komisije za raffu. 

 

AD 6 Sudačka komisija – A i B lista sudaca  

Po prijedlogu Sudačke komisije JEDNOGLASNO su potvrđene A i B lista sudaca za natjecateljsku sezonu 

2023./2024. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/09/LISTE-SUDACA-ZS-HBS-23-24.pdf 

 

AD 7 Izvješće o kampovima za mlade 

 

V.Matetić izvijestio je prisutne da su tijekom srpnja i kolovoza održani županijski ljetni kampovi za rad s 

mladima na kojima su sudjelovali i izbornici HBS-a: 

- Kamp BS Dubrovačko-neretvanske županije – sudjelovao Čedo Vueklić 

- Kamp BS Splitsko-dalmatinske županije u Komiži – sudjelovao Vjekoslav Matetić 

- Kamp BS Primorsko-goranske županije na Platku – sudjelovala Nives Jelovica. 

- Kamp Istarskog boćarskog saveza u Poreču – sudjelovao Čedo Vukelić 

- kamp BS Vukovarsko-srijemske županije – sudjelovao Tomislav Kolobarić 

 

Na kampovima je sudjelovao velik broj djece, a u Vukovaru i boćarice. Nedostatak koji se ponavlja iz godine 

u godinu je taj da na kampu ne sudjeluju voditelji i mlađi treneri koji bi nakon kampa prenosili dalje usvojena 

znanja u klubove. Županijski savezi su se dobro pripremili i kvalitetno odradili kampove. 

Predsjednik je podsjetio prisutne da je uoči održavanja VN Pazina odigrano 1. izdanje juniorskog turnira 

VN Pazina, a dan prije i mini kamp koji su  održali Čedo Vukelić i Vjekoslav Matetić za 16 juniora iz IBS-a. 

Predsjednik je potvrdio da će do kraja godine održavanje kampova biti sufinancirano u skladu s 

Financijskim planom. 

 

AD 8 Dopis BS VSŽ – Seniorski petoboj    

Predsjednik je podsjetio prisutne da je u skladu s usvojenim planom aktivnosti ABC konfederacije,  Hrvatska 

2024. godine domaćin seniorskog Petoboja A.Anzur – A.Lagier Bruno. Organizacija tog natjecanja je tehnički 

i financijski zahtjevna. BS Vukovarsko-srijemske županije uputio je dopis u Savez izražavajući namjeru da 

preuzme organizaciju ovog natjecanja u svrhu popularizacije boćanja u Slavoniji, a odgovor IO-a je potreban 

u ovom trenutku radi pravovremene aplikacije u programe financiranja za sljedeću godinu u Gradu Vukovaru 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/09/LISTE-SUDACA-ZS-HBS-23-24.pdf
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i županiji. Nakon kraće rasprave donesena je JEDNOGLASNA ODLUKA: 

Organizacije i domaćinstvo seniorskog petoboja A.Anzur – A.Lagier Bruno u 2024. godini dodjeljuje 
se BS Vukovarsko-srijemske županije. 
 

AD 9 Razno 

 

a) Ostavka Gorana Grguričina  

G.Grguričin podnio je ostavku na mjesto člana Komisije za petanku i člana zaduženog za petanka boćanje i 

koordinaciju s petanka klubovima i povjerenikom 1.HPL-e unutar Sportske komisije. 

Ostavka G.Grguričina je jednoglasno prihvaćena. 

Komisija za petanku zadužena je da predloži novu osobu za popunjavanje upražnjenih mjesta u 

komisijama IO-a. 

G.Juričev Šprljan izvijestila je prisutne da nažalost do kraja ove godine, iako je bio planiran prijateljski 

susret sa slovenskom petanka reprezentacijom, neće biti moguće realizirati prvi međunarodni nastup 

hrvatske petanka reprezentacije. Nakon rasprave zaključak je da Komisija za petanku i Direktor 

reprezentaciju izrade prijedlog plana međunarodnih aktivnosti za sljedeću godinu, a prije jednog takvog 

nastupa potrebno je održati ciklus petanka priprema. 

 

b) FEB – pripreme za EP u Grudama 

T.Ćurko izvijestio je prisutne da je video sastanak Organizacijskog odbora EP u Grudama održan 12. rujna 

2023. godine. Pripreme u tijeku idu planiranom dinamikom. Zemlje sudionice prijavljuju ekipe i sastave 

delegacije, rješavaju se rezervacije smještaja.  

 

c) Informacije o SP u Alžiru 

Direktor reprezentacije i Glavna tajnica izvijestili su prisutne da su sve planirane aktivnosti za odlazak 

naše delegacije u Alžir u završnoj fazi, odigrani su planirani prijateljski susreti, odrađeni cjelodnevni treninzi 

u nekoliko ciklusa u Rijeci, pribavljene su vize i avionske karte, osigurana sportska oprema, vitaminizacija i 

sanitetski materijal, dogovoren dolazak i smještaj ekipa pred odlazak avionom za Alžir.  

Direktor reprezentacija najavio je predstojeće raffa aktivnosti, nastup na četverobojima u Cosenzi 

(Kalabrija) početkom listopada i San Marinu, krajem listopada. 

Predsjednik je uputio čestitke Riji Vojković i Marinu Milićeviću na pobjedi na jakom međunarodnom turniru 

mješovitih štafeta održanom u francuskom Bruguieresu. Odlična priprema pred nastup na SP za žene na 

kojem će se također natjecati u toj disciplini. 

 

 
Sjednica je započela s radom u 19 sati, a završila u 20.30 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 


